

Notulen van de 293^e vergadering van de Dorpsvereniging Midwolde te houden op dinsdag 15 maart 2022 om 19:30 ; bij Anne

Aanwezig:

Anne Vogt	waarnemend voorzitter, bestuurslid Duurzaamheid
Roelof Kraak	secretaris
Petra de Bruin	penningmeester, Financiën
Siska Wieland	lid, Notulen, Financiën, Ledenadministratie
Lilian Steyvers	aspirant bestuurslid

1. Vaststelling agenda

De agenda wordt vastgesteld

We bespreken direct even project Mol, dat deze binnengehaald is. We (vooral Roelof) zijn hier enorm trots op. Donderdag 17 maart bijeenkomst om dit te vieren. Het zou fijn zijn als we hier als bestuursleden aanwezig zijn.

2. Notulen 292^e vergadering

De notulen worden besproken aangepast en kunnen gepubliceerd worden.

3. Actie- en besluitenlijst 292

Deze wordt besproken en bijgewerkt.

4. Kennismaking met Henk Wieland om 8.00 uur

- Kennismaking, Voor zover we elkaar niet kennen stellen we ons even aan elkaar voor.
- Proces van planning en coördinatie van activiteiten. We geven aan dat alle activiteiten eerst door de bestuursvergadering heen gaan voordat er akkoord gegeven gaat worden. Het kan soms een maand duren voordat we reageren dus.
- 2/3 -1/3 regeling > Volgens de nu geldende regeling betaald de DV 2/3 van de kosten en eigen bijdrage is 1/3^e. Mocht iemand meedoen die niet lid is dan mag die mee doen als er voldoende ruimte is, maar betaald die het volle bedrag
- Activiteitenplanning 2022
- Henk wil proberen breder te kijken wel activiteiten er passen binnen het dorp, van jong tot oud.
- Tot nu toe heeft Henk gekeken wat er de afgelopen jaren georganiseerd is. (Helaas door corona niet veel).
- Henk heeft navraag gedaan na het paasvuur, helaas lukt die voorbereiding niet meer voor dit jaar. Er gaat gekeken worden of het voor 2023 wel weer georganiseerd kan worden.
- Ideeën die Henk nog heeft zijn > Paasstukjes maken > helaas lukt dit ook niet meer, dit moet weer kerststukjes maken worden, we moeten kijken of iemand het weer wil oppakken om dit te organiseren. (Cursusleider vragen, locatie regelen, mailingen maken).
- We geven duidelijk aan bij Henk dat hij ook niet alles zelf moet gaan organiseren. Hij moet zorgen dat mensen die iets willen organiseren begeleid moeten worden in hoe alles aan te pakken.
- Wat ook mooi zou zijn is dat er een activiteitencommissie komt. Hopelijk lukt dit in de toekomst.

- Bermopschoonactie moet eigenlijk wel in nieuwsbrief verspreid worden als deze wordt gehouden, Henk geeft dit aan bij organisator.

5. Voorbereiding ALV 2022

- Programma van de avond
- Taakverdeling ahv agenda vastgesteld
- Financien > Door afwezigheid van Petra kunnen we geen inhoudelijke informatie geven.
- Onderhoudscommissie> voorstel toelichten ter besluitvorming

6. Onderhoudscommissie

- Er is iemand geweest van de provincie die mee wil denken inzake onderhoud theehuis. Deze meneer kunnen we inschakelen indien nodig. Dit is besproken met Anne en Jos.
- Anne vraagt Hans even hoe er geschakeld wordt bij plotselinge storingen.
- Jos heeft helaas per mail aangegeven te willen stoppen

7. Financiën

- voortgang diverse zaken
- voorbereiding feestavond 21 mei: vooraankondiging versturen, muziek regelt Roelof

8. Projecten/ activiteiten

- project MOL-dorpen: toelichting op besluit, opstarten project, rolverdeling etc.
> zoals eerder besproken heeft het Ministerie de rijksbijdrage aan de MOL-dorpen toegekend Onze vraag is nu wat wordt er verwacht van ons als (bestuur) dorpsvereniging
- Roelof geeft aan dat hij wel een rol wil blijven spelen in dit project. Welke rol is afhankelijk van de definitieve projectstructuur.
- We stellen vast dat betrokkenheid bij het MOL-project op persoonlijke titel is. Het bestuur van dorpsvereniging ondersteunt het MOL-project maar is niet bestuurlijk en inhoudelijk medeverantwoordelijk.
- Er moet een MOL-projectgroep gaan komen die van alles moet gaan regelen. In deze projectgroep zullen, naast de gemeente, de drie dorpen vertegenwoordigd moeten zijn. Roelof wil voorlopig, namens Midwolde, deel gaan nemen aan deze projectgroep.

9. Mededelingen/ ingekomen stukken

- Concept-antennebeleid is ter inzage; reactie tot 21 april
- Mail van Ina Kooistra over mogelijke ondersteuning Vluchtelingen Oekraïne. Aangeven dat we evt via een nieuwsbrief iets kunnen verspreiden

10. Rondvraag

11. Volgende vergadering

Dinsdag 19 april 19.30 uur bij lilian

Datum	Actie	Door	Status/Update
12-6-2018	AVG uitwerken/beleidsdocument inzake plaatsen stukken	Roelof K./Peter	voorstel gereed, nog agenderen
			Lilian pakt dit op met Roelof 2 ^e helft april
10-10-2019	Onderhoudsplan theehuis	Jos	Nader overleg over meerjarenplan, samen met nieuwe commissie (03-2022)
25-11-2021	Dorpsvisie actualiseren	Bestuur	In de loop van 2022
	Nieuwe dorpsbewoners benaderen	Bestuur	Actie van Lilian
16-12-2021	Bord Vredewold bij theehuis restaureren	Bestuur	Anne > bij Jos
28-10-2021	Oppakken happy hour	Roelof	Navragen op ALV of hier interesse in is
3-9-2020	Rommelmarkt	Roelof naar Henk	
Datum	Besluit	Actie door	Status
20-1-2022	Vervangen van dak bovenwoning; afhankelijke van resultaat subsidie-aanvraag	bestuur	Eerst subsidie-aanvraag afwachten
20-1-2022	Instaleren van onderhoudscommissie	bestuur	Eerst voorstel maken, bespreken in bestuur, afstemmen met Jos en agenderen op ALV